
 

 
 
 

Suomen Keilailuliitto ry    Pöytäkirja 11/2023 
Liittohallitus  
 
 
Aika: 26.9.2023 klo 14.30 
 
Paikka: Etäkokous Teamsin kautta 
 
Läsnä: Olli Hossi   puheenjohtaja 

Jari-Pekka Laiho varapuheenjohtaja  
  Riikka Rautiainen Hannele Impolan varajäsen 
  Pertti Tapola 
  Jorma Laatikainen     
 Olli Haakana  
  Atte Lehtonen  
 Ari Palm   
  Janne Kolhonen    
  Ossi Kauppi  §8 eteenpäin    
  Sami Järvilä toiminnanjohtaja/sihteeri 

 Mikko Isakow veteraanivaliokunnan pj. §1-§6 
 Bertta Hartikka §1-§4 
 

Poissa:   Tuija Hiltunen valtuuston puheenjohtaja 
                
  
1. Kokouksen avaus 

 
Puheenjohtaja Olli Hossi avasi hallituksen kokouksen ja toivotti hallituksen jäsenet ter-
vetulleiksi etäkokoukseen.  
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  
 

3. Esityslistan hyväksyminen 
 

Etukäteen lähetetty esityslista hyväksyttiin.  
 

4.  Uuden palvelukoordinaattorin esittäytyminen 
 
       Bertta Hartikka esittäytyi hallitukselle ja tämän jälkeen tehtiin esittelykierros myös 
       hallituksen jäsenistä. Hallitus toivotti Bertan lämpimästi tervetulleeksi liittoon 
       töihin. 
 



 

 
5.  Edellisten kokousten pöytäkirjat ja tehtävälista 

 
      Käsiteltiin ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja, käytiin myös tehtävälista läpi. 

-   10/2023, ylimääräinen kokous pidetty 5.9.2023 (Liite1) 
 
 

6.  Veteraanivaliokunnan kuulumiset 
 
Valiokunnan puheenjohtaja Mikko Isakow kertoi veteraanivaliokunnan tehtävistä. Jaakko 
Virkajärvi on hoitanut sihteerin tehtäviä. Tilalle on valittu Kalevi Estola Porista. Ari Tiainen 
toimii varapuheenjohtajana, hänen tehtäviinsä kuulu muun muassa PM-kisat. Tapio Kuok-
kanen hoitaa kokousjärjestelyt. Tiedottamisen kehittämiseen tullaan panostamaan. Myös 
rekisteröimättömiin veteraanikeilaajiin, jotka heittelevät ns. ”kahvikisoja” yritetään etsiä 
keinoja jäseneksi saamiseksi. 
 
 
7.  Markkinointi 
 
- SKL:n nuorten keilaajien hyödyntäminen sosiaalisessa mediassa 
SKL:n viestintä- ja markkinointisuunnittelija Henri Havusela kävi hallitukselle läpi suunni-
telmat. 
- SKL:n strategiset somemittarit 
Havusela näytti, miten eri somealustojen näkyvyyttä voidaan seurata ja seurataankin. Hal-
litus oli yhtä mieltä, että esim. varsinkin nuorten suosittuun TikTokiin tulisi panostaa mark-
kinoinnissa enemmän. 
- uutiskirjeet jäsenistölle 
Ensimmäinen jäsenistölle suunnattu uutiskirje on tarkoitus lähettää lokakuun aikana.  
 

 
8.  Toiminnan- ja puheenjohtajan katsaus 
 
- kilpakeilailun aktiivisuus, jäsentilanne ja strategiset mittarit 
Puheenjohtaja Hossi kertoi tilannekatsauksen.  
21.9.23 tarkka jäsenmäärämme oli 7259, kun se 30.6.2023 oli 7994.  
Eli 30.6.2023 jälkeen olemme saaneet 156 uutta jäsentä Keilailuliittoon mutta jäsenyyden 
on samalla aikavälillä päättänyt tänä kesänä ikävä kyllä jo 887 keilaajaa. 
Rekisterimme on auki vielä syyskuun loppuun ennen kuin saamme lopullisen lähtijöiden 
määrän. Ollaan havaittu ongelma, että ainakin kuudella eri alueella/keilahallissa (Kotka, 
Parainen, Kemi, Eurajoki, Itä-Häme ja Nurmijärvi) ei syystä tai toisesta jatketa kilpakeilai-
lua tänä syksynä, josta johtuen alueen jäsenten määrä on pudonnut yhteensä n. 40%.  
Hallitus sopi, että SKL:n toimisto rakentaa mallin, jolla pyrimme varmistamaan jo ennalta, 
että kilpakeilailu ei keskeytyisi näin sattuessa. 
- Kaikki keilaa -strategian seuranta 
Strategian seurantaa ei tässä kokouksessa käyty läpi. 
- markkinointi  
Ylen kanssa on käyty neuvotteluita vuoden 2024 Ballmaster Openin ja SM-kisojen televisi-
oinneista. Lopullinen varmuus näistä saadaan lokakuun aikana. 
- rekisteriohjelman tilannekatsaus 
Elokuun aikana ohjelmaan valmistui ja integroitiin valtakunnansarjat. Henkilökohtainen 



 

käyttöliittymä on vielä integroimatta, mutta valmistunee lokakuun alkuun mennessä. Myös 
muita korjauksia ja viilauksia tehdään koko ajan. 
Ohjelmistotoimittajan työmäärä tulee ylittämään n. 60 000 euroa budjetoidun. 
- SKL:n toimiston paikan tilanne ja kartoitus 
Ruusulankadun toimistosta on tehty vuokralle toimeksianto ja se on tällä hetkellä tarjolla 
eri kanavissa. Muun muassa Oikotie, Toimitilat ym. isot kanavat.  
Tampereen päässä jatketaan kartoitusta, mutta sopimuksia ei tehdä ennen kuin Ruusulan-
kadun toimitilat on saatu vuokralle. 
 
9.  Budjetin sopeuttamistoimenpiteet 2023 
 
Toiminnanjohtaja Järvilä oli päivittänyt hallitukselle suunnitelmat edellisestä kokouksesta, 
jonka kautta liiton 2023 kokonaisbudjettia tullaan sopeuttamaan tiedossa oleviin ylityksiin.  
Budjettivuosi 2023 on tuomassa inflaation laukkaamisen lisäksi muitakin ennalta-arvaa-
mattomia kululisäyksiä, joihin ei olla riittävästi osattu varautua budjetin tekohetkellä loka-
kuussa 2022. 
Isoimpina muun muassa uuden rekisteri- ja kilpailuohjelman työmäärän ylitys. Sopeutta-
mistoimenpiteitä jatketaan säännöllisellä kulujen seurannalla (Liite2). 
 
10.  Maajoukkueasiat   
 
Essi Pakarinen, Roosa Lundén ja Tomas Käyhkö edustavat Suomea Berliinissä lokakuun 
lopussa pelattavassa Euroopan mestareiden cupissa. 
2.10. on vuorossa Olympiakomitean kutsuma keilailun lajiriihi, jossa esitellään ja käydään 
läpi huippu-urheilusuunnitelma vuodelle 2024.  
Päätökset ensi vuoden tehostamistuesta tehdään 5.12.2023. 
 
11.  Kansainväliset asiat 
- IBF:n tilanne ja kongressi 6.10.2023 Kuwait 
Puheenjohtaja Hossi kertoi tilanteesta. Kanadalainen Cathy Innes on asettautunut sheikin 
vastaehdokkaaksi. Puheenjohtajavaalien lisäksi kongressissa on esitys myös uusista toi-
mintasäännöistä. Suomi, useampien länsimaiden rintamassa, on Innesin takana ja puolta-
vat kansainvälisen työryhmän tekemää esitystä IBF:n uusiksi toimintasäännöiksi. 
Suomi ei ole menossa paikanpäälle kongressiin ja valtakirja on hallituksen päätöksellä an-
nettu Englannille. 25 maata mies- ja 13 naisjoukkuein on osallistumassa Kuwaitin MM-ki-
soihin. Euroopasta ja Amerikoista ei ole osallistumasta kuin yhteensä kuusi maata. 
- EBF:n kongressi 22.10.2023 ja Nordic Meeting 21.10.2023 Berliini 
Puheenjohtaja Hossi ja toiminnanjohtaja Järvilä edustavat Suomea paikan päällä molem-
missa kokouksissa.  
- IBF World Cup, Hong Kong, marraskuu 2024 
Jo aikaisemmin hallituksessa oltiin tehty päätös, että Suomi ei osallistu World Cupeihin. 
 
12. Valiokuntaraportit ja sääntömuutokset 
 
- naisvaliokunnan kokouspöytäkirja 21.8.2023 
Hyväksyttiin (Liite3) 
- nuoriso- ja koulutusvaliokunnan kokouspöytäkirja 4.9.2023 
Hyväksyttiin (Liite4) 
- kilpailu- ja sarjavaliokunnan kokouspöytäkirja 6.9.2023 
Hyväksyttiin (Liite5) 



 

 
 
13. Ansiomerkkianomukset 
 
- Lohjan Keilailuliitto Ry (Liite6) 
Hyväksyttiin. 
 
14. Saapuneet kirjeet 
 
Ei saapuneita kirjeitä. 
 
15. Muut asiat 
 
- Keilaajalehden ilmoitushinnat (Liite7) 
Toiminnanjohtaja oli tehnyt hallitukselle esityksen lehden alennetuista kaupallisista ilmoi-
tushinnoista. Hintoja ei ole päivitetty vuosikausiin. Lisäksi lehden levikki ei ole enää sa-
mansuuruinen kuin mitä se oli kymmenen vuotta sitten. Tämä hyväksyttiin. 
 
16. Seuraavat kokoukset ja kokouksen päättäminen 
 
 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.02. 
 
Tulevat kokoukset;  
 
- to 12.10 talous- ja työvaliokunta- Tali hybridi 
- to 26.10. hallitus klo 14.30- Tali, mestaruuskilpailut 
- la 18.11. valtuusto klo 12.00- Tampere, etä 
- to 30.11. hallitus klo 14.30- etä 
- pe 12.1. hallitus klo 14.30- Tali Ballmaster Open 

 
Vakuudeksi: 

 
 

 
 
           Olli Hossi Sami Järvilä 
           Puheenjohtaja Sihteeri 
 


